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POSLANICKO PITANJE

Kada se ocekuje potpisivanje ugcvora za ekolosku rekonstrukciju TE „Pljevlja" Blok I?

Obraziozenje

Jedan od najvaznijih projekata u oblasti zastite zivotne sredine u Pljevljima odnosi se
na ekolosku rekonstrukciju TE „Pljevl]a" BIpkd. S obzlrom na to da Je nakon zavrsenog
tendera izabran najpovoljnijrponudjac, kada sb moze ocekivati potpisivanje ugovora kao i
pocetak radova. Reaiizacijoim ovog projekta bice omogucen nastavak vaiorizacije
termoenergetskog kompieksa u Pijevijima koje je veoma vazan segment ukupne privrede
Crne Gore. Kako se radi o investiciji visestrukog znacaja kako za ekoioglju, tako I za nastavak
rada termoenergetskog kompieksa za narednlh 30 godina, vjerujem da bl biio znacajno cuti
kada se ocekuje potpisivanje ugovora sa najpovoljnijim ponudacem.
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SKUPSTINA CRNE GORE

g-din Ivan Brajovic, predsjednik

Predmet: Odgovor na poslanlcko pitanje br. 00-61-2/20-78, od 25.05.2020.godine

G-din Filip Vukovic, postavio je Ministarstvu ekonomije sljedece

Poslanicko pitanje:

„Kada se ocekuje potpisivanje ugovora za ekolosku rekonstrukciju TE ..Pljevija" Blok i?"

Odgovor:

Postovani poslanice Vukovic,

Iskoristila bih ovu priliku da ukratko podsjetim da ekoloska rekonstrukcija TE Pljevija, pored
planiranih investicija u modernizaciju TE Pljevija ukljucuje realizaciju, za gradane Pljevalja
mozda i jos vaznijeg pitanja, a to je toplifikacija grada Pljevalja.

§to znaci da je osnova na kojoj se trazilo adekvatno rjesenje ekoloske situacije u Opstini Pljevija
kreirana u skladu sa pricipima odrzivog razvoja, koji prije svega podrazumijeva odgovoran
odnos prema zivotnoj sredini i valorizaciji resursa u skladu sa najvisim ekoloskim standardima -
u Interesu danasnje, all i buducih generacija.

Vodeno navedenim smjernicama Ministarstvo ekonomije je u prethodnom perlodu sprovelo niz
aktivnosti, u saradnji sa EPCG i Opstinom Pljevija.

Kada je rijec o projektu ekoloske rekonstrukclje jedna od prvih aktivnosti je blla angazovanje
reputabilncg partnera u dijelu koji se ticao odabira modela ekoloske rekonstrukcije, izrade
idejnog projekta i Elaborate o procjeni uticaja na zivotnu sredinu. Pretpostavljam da znate - rijec
je Njemackom Steag Energy Services. Dakle, to nam je najboija potvrda kvaliteta izrade
optimalnog rjesenja i izrade tenderske dokumetacije kao osnove za izbor izvodaca.



Ono sto me raduje je i to da je medunarodni tender koji je sprovela EPCG, u skladu sa
Zakonom o javnim nabavkama, dokazao transparentost i konkurentnost postupka i kroz
cinjenucu da na izbor prvorangiranog ponudaca nije bile nikakvih zaibi.

I

Paraieino s tim, kao sto sam pomenula, radili smo intezivno sa Opstinom Pljevija i EPCG-om na
definisanju optimalnog rjesenja toplifikacije Pljevaija i dosli do rjesenja kojim bi TE Pljevija biia
energtski izvor toplote za grijanje Pljevaija. Nalme, potrebne kolicine toplote za konzum Grada
Pljevaija, bl se obezbijedile oduzlmanjem pare sa Turbinskog agregata TE i Izrada Izmjenjivaca
toplote. Podsjetlcu Vas da se EPCG takode obavezala finansirati izgradnju toplovoda od kapije
TE Pljevija do krajnje lokacije u Pljevljima. Sa druge strane, Opstina Pljevija ce nastaviti sa
razvojem sekundarne mreze all i sprovesti niz aktivnosti koje se ticu povecanja energetske
efikasnosti.

Podsjecam da je planirano da u roku od 6 mjeseci po potpislvanju ugovora sa prvorangiranim
ponudacem, bude zavrsena izrada I revizija glavnog projekta.

Ovim jDutem mogu da Vas informisem da je EPCG dobila gradevlnsku dozvolu za izvodenje
predmetnih radova juce, tj 26. maja 2020. godine.

I

Faznost rezalizacije prilagodena je potrebl urgentnog rjesavanja pitanja toplifikacije grada, pa je
planirano da izdvajanje toplote sa turbine za ove potrebe bude obezbijedeno vec kod prvog
redovnog zastoja elektrane, odnosno na samom pocetku realizacije projekta.

Nakon uspjesno sprovedenog tenderskog procesa, odabran je prvorangirani ponudac
predmetnih radova Konzorcijum na celu sa Dong Fang firmom iz Kine, sa kojim je bilo
zakazanao potpisivanje Ugovora o izvodenju Ekoloske rekonstrukcije krajem Marta 2020
godine, a sto je uslov za pocetak radova na realizaciji Projekta. Medutim, usled prekida
medunarodih putovanja zbog COVID-19 virusa, Ugovor nije potpisan.

Informacije koje smo dobili od kolega Iz EPCG su da su svi detaiji ugovora usaglaseni, i da je
Izvodac radova pripremio i izvadio sve neohodne garancije za potpisivanje Ugovora, tako da je
ostao samo zadnji korak tj fizicko potpisivanje Ugovora, za koje ocekujem da ce se desiti
najkasnije u narednih mjesec dana.

8 post'ovanjem,


